

2019 年全国温室新建面积统计

Statistics of China New Greenhouse Area in 2019

单位：公顷

Unit: ha

玻璃温室	PC 板温室	塑料薄膜温室	温室餐厅	景观温室(公园)
Glass Greenhouse	PC Sheet Greenhouse	Plastic Film Greenhouse	Greenhouse Restaurant	Landscape greenhouse (Park)
完成面积	完成面积	完成面积	完成面积	完成面积
Finished Area	Finished Area	Finished Area	Finished Area	Finished Area
277.51	131.67	2392.35	11.66	6.67

日光温室: **127.50** (不包括农户自建部分。)

Solar greenhouse: **127.50** (excluding the self built part of farmers.)

各类大棚: **362.50** (不包括农户自建部分。)

All kinds of tunnel: **362.50** (excluding the self built part of farmers.)

花卉市场: - (未特别立项统计。)

Flower market/garden center: - (no special project statistics.)

其他类型: **33.34** (指类温室结构采光建筑, 含光伏温室。)

Other types: **33.34** (refers to the other building using greenhouse structure for daylight, also including photovoltaic greenhouse.)

说明:

Statement:

1、此数据主要来源于全国温室工程公司,统计时间截止到2019年12月31日;

The data is mainly from the national greenhouse engineering company, and the statistical time is up to December 31, 2019;

2、目前的统计工作尚未能做到全国覆盖,我们按上报企业占全国的比例做了相应权重处理,所以此统计数据仅作为参考使用;

The current statistical work has not been able to achieve the whole country coverage. We have dealt with the corresponding weights according to the proportion of reported enterprises in the country, so this statistical data is only used as a reference;

3、作为此数据的补充,我们使用了农业部农机部门的部分统计数据;

As a supplement to the data, we use some statistical from the Agricultural Machinery Department of the Ministry of agriculture;

4、此数据为北京华科润浓咨询有限公司(中国温室网/《温室》)统计并发布。

The data is collected and released by Richland Sources.

